
Transkrypcja XLIX sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 24 sierpnia 2022 roku 

 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na XLIX sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Pana 

Burmistrza wraz ze współpracownikami. Witam Dyrektorów i Kierowników jednostek, witam 

oczywiście Państwa Radnych oraz wszystkie osoby, które zdecydowały się śledzić nasze 

obrady przed monitorami na kanale YouTube.  

 

Proszę Państwa dzisiejszy porządek obrad wygląda następująco: 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 

- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 3 - przyjęcie protokołu z XLVIII sesji,  

- punkt 4 -  informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym, 

- punkt 5  - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 

- punkt 6  - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/178/2020 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 roku w sprawie utworzenia samorządowej 

jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych w Krobi oraz nadania jej 

statutu,  

- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/116/2015 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie nadania nazwy ulicy, 

- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  Nr XXXVII/309/2021 

Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 24 września 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego położonego w Pudliszkach  przy ulicy 

Ponieckiej nr 4, 

- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Gostyńskiemu,  

- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030, 

- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Krobia na rok 2022,  

- punkt 13 -  wolne głosy i wnioski, 

- punkt 14 -  zakończenie. 

Stwierdzam, że na dzisiejszej sesji obecnych jest 14 radnych. W związku z tym sesja jest 

władna podejmować uchwały. Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś zmiany  

do dzisiejszego porządku obrad? Proszę bardzo Pan Burmistrz.  

 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Zgodnie z ustaleniami podczas 

wczorajszego wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Miejskiej w Krobi chciałem 

uzupełnić przedstawiony porządek posiedzenia o projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej, Powstańców 



Wielkopolskich.  Proponuje aby ten projekt uchwały znalazł się w punkcie numer 13. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Burmistrzu. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby wnieść jakieś zmiany?  

Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym proponuję żeby proponowana uchwała weszła do punktu 

13 porządku obrad. Automatycznie wtedy punkt wolne głosy i wnioski staje się punktem 14,  

a punkt zakończenie stanie się punktem 15. W związku z propozycją burmistrza czekają nas 

dwa głosowania nad porządkiem. Najpierw pierwsze głosowanie o wprowadzeniu projektu 

uchwały do porządku. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 

którzy są za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” porządek został uzupełniony o punkt uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej  

i Powstańców Wielkopolskich podpunktem 13. Teraz zmieniony porządek obrad. Przed nami 

głosowanie całego porządku zmienionego. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego 

porządku proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Chwilę jeszcze poczekamy. 

Dziękuję bardzo. Nie było głosów przeciwnych, ani wstrzymujących się. 14 głosami „za” 

porządek  obrad został przyjęty. W związku przyjęciem porządku obrad przechodzimy do jego 

realizacji.  

 

Punkt 3 przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść 

jakieś poprawki do treści protokołu z poprzedniej sesji. Przypominam, że protokół był 

dostępny w biurze Rady. Nie widzę propozycji zmian, w związku z tym przechodzimy 

glosowania za przyjęciem protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. Proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za przyjęciem protokołu. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 14 głosami „za” protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. Mieliście Państwo wcześniej na swoich urządzeniach tą 

informację. Jeżeli ktoś z Państwa chciały zadać pytanie dotyczące  tego sprawozdania proszę 

bardzo. Nie widzę w związku z tym przechodzimy do kolejnego punktu.   

 

Punkt 5 sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. I podobnie jak w 

przypadku Przewodniczącego także mieliście Państwo przed sobą wcześniej sprawozdanie 

Burmistrza. Czy ktoś z Państwa ma pytania dotyczące tego sprawozdania? Nie widzę 

zgłoszeń. W związku z tym przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punkt 6 to punkt z uchwałami. Rozpoczynamy pierwszą z proponowanych na dzisiejszym 

posiedzeniu z proponowanych projektów uchwał. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXIII/178/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 roku w sprawie 

utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych  

w Krobi oraz nadania jej statutu. Podczas wczorajszego posiedzenia wspólnego Komisji Rady 

Miejskiej została przeprowadzona dyskusja i analiza tego projektu uchwały. Podczas 

posiedzenia także Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała pozytywną na temat 

projektu. Także Pan Dyrektor Łukasz Burkiewicz nam bardzo szczegółowo omówił ten projekt 

uchwały. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w przedmiocie projektu uchwały?  

Nie widzę. W związku z tym w zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr 

XLIX/412/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIII/178/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 czerwca 2020 roku w sprawie 



utworzenia samorządowe jednostki organizacyjne pod nazwą Centrum Usług Wspólnych  

w Krobi oraz nadania jej statutu. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do 

punktu kolejnego. 

 

Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/116/2015 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie nadania nazwy ulicy. Podczas 

wczorajszego posiedzenia wspólnego Komisji Rady Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Także Państwo Radni mogli usłyszeć szczegółowe 

wyjaśnienia do treści projektu uchwały. Czy pomimo tego wczorajszego spotkania jeszcze 

dzisiaj macie Państwo jakieś pytania dotyczące projektu? Nie widzę. W związku z tym 

zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XLIX/413/2022 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XV/116/2015 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie nadania nazwy ulicy. Proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 

uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała 

została podjęta. Przechodzimy do następnego punktu. 

 

Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/309/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 

drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego położonego w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej 

nr 4. Wczoraj podczas posiedzenia Komisji wspólnych uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie przez Komisję Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Także podczas wczorajszego 

posiedzenia Państwo Radni mieli okazje szczegółowo zapoznać się z treścią projektu uchwały. 

Czy ktoś z Państwa chciałby zadać pytanie dotyczące projektu? Nie widzę zgłoszeń.  

W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr 

XLIX/414/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXVII/309/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września 2021 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego 

położonego w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej nr 4. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw?  

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta.  

 

Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. Podczas wczorajszego 

posiedzenia podobnie jak w poprzednich przypadkach analizowany był ten projekt uchwały. 

Także Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt pozytywnie. Państwo Radni 

mieli także okazję wypowiedzieć się na temat tego projektu i uzyskać niezbędne informacje, 

które będą potrzebne przy podejmowaniu decyzji przy głosowaniu. Czy pomimo wczorajszej 

dyskusji ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XLIX/415/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 

sierpnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. 

 

Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Gostyńskiemu. Projekt uchwały szczegółowe był analizowany w dniu wczorajszym. Także 

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną. Także dyskusja, która wczoraj 



odbyła się na połączonym posiedzeniu Komisji Rady była na tyle, myślę wyczerpująca,  

że wszystkie odpowiedzi, które były potrzebne Państwu do podjęcia decyzji dzisiaj padły. 

Pomimo tego co wczoraj, czy ktoś jeszcze dzisiaj chciałby zadać pytanie? Nie widzę  zgłoszeń 

do dyskusji. W związku z tym zamykam możliwość dyskusji i przechodzimy do głosowania. 

Uchwała Nr XLIX/416/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiego. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśniecie przycisku? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Dziękuję. Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. 

 

Punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. W tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana 

Skarbnika. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak : 

Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Szanowni Państwo. Uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. W paragrafie 1 w uchwale  

Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2030 załączniki 1 i 2 otrzymują brzmienie jak  

w załączniku nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. Wykonanie uchwały powierza się burmistrzowi 

Krobi. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uzasadnienie do uchwały. Jeśli chodzi  

o załącznik numer 1 dokonujemy tutaj aktualizacji kwot dochodów, wydatków, informacji 

uzupełniających i innych danych w tabelach w związku ze zmianą uchwały budżetowej. 

Natomiast jeśli chodzi o załącznik nr 2 czyli przedsięwzięcia to dokonujemy tutaj zmian  

w następujących zadaniach: Radosny Maluch pierwszy Żłobek w Krobi, rewitalizacja  

w zakresie promocji projektu zmniejszenie kwoty, rewitalizacja w zakresie Rynku koszty 

niekwalifikowalne, o które będziemy zwiększać to zadanie, sporządzanie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, utworzenie limitów między innymi na rok 2023 oraz 

zmniejszenie limitu na ten rok, dowozu uczniów do szkół kolejne zwiększenie wydatków na rok 

2022, ponieważ umowę będziemy zawierać tylko do końca roku na ten moment, rewitalizacja 

przestrzeni miejskiej w Krobi budowa gminnych ciągów między innymi ulicy Polnej, 

Targowej, łącznika, zmniejszenie limitu wydatków na ten rok  oraz łącznych nakładów.  

I dodajemy nowe przedsięwzięcia - zbieranie, transport i unieszkodliwianie odpadów 

zawierających azbest. Nowe przedsięwzięcie w zakresie limitu na rok 2023. W tym roku 

postaramy się o środki zewnętrzne. Przeprowadzona byłaby wówczas odpowiednia procedura 

związana z udzieleniem zamówienia publicznego. Natomiast wydatki dokonywane byłyby  

w roku 2023, stąd limit na przyszły rok. I sporządzenie planu gospodarki niskoemisyjnej  

w związku z koniecznością aktualizacji, albo właściwie sporządzenie  nowego dokumentu  

w związku z pewnymi możliwościami, które miejmy nadzieję będą w zakresie pozyskiwania 

środków na poprawę efektywności energetycznej. Do tego projektu uchwały proponujemy 

Państwu autopoprawkę, która to autopoprawka będzie związana ze zmianami również w dniu 

dzisiejszym jeszcze kwot w dochodach i wydatkach w uchwale budżetowej.  Ta autopoprawka 

właśnie będzie obligowała nas do aktualizacji załącznika numer 1. Nie przewidujemy na ten 

moment zmian w załączniku numer 2, czyli w przedsięwzięciach. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję proszę Państwa. Dzisiaj zanim będziecie mieli 

Państwo okazję zadawać pytania, informuję, że odbyła się Komisja Budżetu przed 

posiedzeniem sesji. Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną na temat samego projektu 

uchwały oraz autopoprawki. I teraz czy ktoś z Państwa chciałby zadać pytanie? Nie widzę 



zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. Czekają nas dwa głosowania w tym punkcie. 

Pierwsze głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. Proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej autopoprawki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” autopoprawka została przyjęta. 

I teraz treść uchwały. Uchwała Nr XLIX/417/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 sierpnia 

2022 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 

grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022-

2030. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 

podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” 

uchwała została podjęta. I przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia 

na rok 2022. I ponownie proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak : 

Proszę Państwa nie będę czytał treści całego projektu, skupię się na uzasadnieniu. Do tego 

projektu również będzie autopoprawka. W dziale 756 dokonujemy przeniesienia planu 

dochodów w zakresie z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych, to jest zmiana klasyfikacji 

budżetowej. Dokonujemy zwiększenia subwencji oświatowej na zatrudnienie pedagogów, 

specjalnych psychologów i tym podobnych w związku z rozporządzeniem oraz korektę 

subwencji na wypłatę podwyżek dla nauczycieli. Dostaliśmy tutaj nieco wyższą kwotę 

niż wcześniej nas poinformowano. Dokonujemy również korekty dochodów z tytułu 

aktualizacji i zwiększenia dotacji podręcznikowej. Zwiększamy środki z tytułu otrzymania 

dodatkowych kwot na edukację dzieci z Ukrainy. W dziale 852 i 855 czyli pomoc społeczna  

i rodzina  zwiększamy dotację na wypłatę dodatków dla pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej, na Kartę Dużej Rodziny, zwiększamy również wpływy z tytułu odpłatności  

za Żłobek. W dziale 900 gospodarka komunalna przenosimy plan dochodów w zakresie kar za 

korzystanie ze środowiska. Dochody i wydatki korygujemy, zwiększamy o  tą samą kwotę 

276.987,02 zł, co z kolei powoduje, że nie musimy dokonywać zmiany w zakresie kwoty 

deficytu budżetowego oraz źródeł jego pokrycia. Jeśli chodzi o wydatki w dziale 600 

dokonujemy szeregu zmian w wydatkach inwestycyjnych. Zgodnie z informacją, która została 

Państwu już wcześniej przekazana rezygnujemy z części inwestycji. Przenosimy część 

inwestycji na rok przyszły. Zbieramy oszczędności z inwestycji, które już są zakończone, aby 

skumulować i przenieść te środki na wydatki, co prawda wydatki niekwalifikowalne, związane 

z rewitalizacją Rynku. Dokonujemy również zmian w zakresie wydatków bieżących, na 

utrzymanie przystanków w ramach porozumienia z Powiatem. Natomiast szczegółowość tych 

zmian, jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne znajduje się w załączniku numer 3 w wydatkach 

inwestycyjnych. Zwiększamy środki na remont budynku w Gogolewie, to dział 700. W dziale 

710 zmniejszamy środki na planach zagospodarowania przestrzennego. Zwiększamy środki na 

odpis na PFRON. Również dokonujemy przeniesienia środków w zakresie planu wydatków 

Centrum Usług Wspólnych i zmniejszamy wydatki na promocję. W dziale 724 dokonujemy 

zwiększenia na wydatki w zakresie Funduszu Sołeckiego Sułkowic. Zebranie wiejskie 

postanowiło o zakupie mundurów dla strażaków ochotników. Klasyfikacja budżetowa 

wskazuje, że powinien to być dział 754. W dziale 758 dokonujemy zmniejszenie rezerwy na 

cele kultury oraz zwiększenia rezerwy oświatowej. W  dziale 801 dokonujemy przeniesienia 

środków w zakresie klasyfikacji budżetowej w związku z powstaniem Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Pudliszkach. Dokonujemy również zwiększenia w tych jednostkach czyli  

w Przedszkolu w Krobi i w Szkole w Krobi, gdzie mamy uczniów, dzieci pochodzące z 



Ukrainy. Zwiększamy środki na podręczniki. Dokonujemy również zmian wydatków 

bieżących. Dokonujemy zwiększenia na dowozy uczniów do szkół w celu podpisania umowy 

kompleksowej na dowozy do końca tego roku. Dokonujemy zwiększenia wpłat dla 

Edukacyjnego Związku Międzygminnego Niepart – Gostkowo, w tym wpłat na podwyżki dla 

nauczycieli.  W dziale 852 i 855 dokonujemy zmian wynikających z przyznanych dotacji. 

Dokonujemy zmian  w projekcie Radosny  Maluch. Zwiększenie na Kartę Dużej Rodziny.  

I zmiany w planie wydatków OPS. W dziale 855 dodatkowo zwiększenie środków na Radosny 

Maluch i przeniesienie kosztów pośrednich. Przypominam tylko, że ten projekt kończy się  

z dniem 31 sierpnia. Część wydatków będzie można jeszcze dokonywać w miesiącu wrześniu. 

W dziale 900 zwiększamy środki na utrzymanie zieleni, na nasadzenia. Zmniejszamy środki na 

dotację na wymianę źródeł ciepła. Oczywiście nieporównywalna ilość wniosków, mniejsza 

ilość wniosków w stosunku do lat poprzednich jeśli chodzi o wymianę źródeł ciepła na gaz. 

Zwiększamy środki na wydatki bieżące, na oświetlenie uliczne. Dokonujemy zmniejszenia na 

zadaniu inwestycyjnym dotyczącym oświetlenia ulicznego. Nie mamy tutaj dofinansowania. 

Składaliśmy stosowny wniosek w ramach Programu Inwestycji Strategicznych,  

ale dofinansowania nie otrzymaliśmy w związku z tą, a nie inną sytuacją na ten moment z tego 

zadania w tym roku rezygnujemy. Zwiększamy również po raz w kolejny paragraf, gdzie 

mamy opłaty za gaz w budynkach komunalnych. Podobnie jak również w kolejnym dziale 921 

dokonujemy zwiększenia na opłaty za gaz w świetlicach. Zmiany w Funduszu Sołeckim to 

również dział 921. Zwiększenia dotacji na Centrum Kultury na organizację festiwalu i dla 

Biblioteki na wydanie książki o Panu Felicjanie Pawlaku. Dokonujemy również zmniejszenia 

w wydatkach promocyjnych dotyczących rewitalizacji. Środki te przenosimy na tak zwane 

twarde wydatki inwestycyjne dotyczące rewitalizacji. Konsekwencją tych zmian jest zmiana 

załączników 3-10, również tych załączników dotyczących środków z covidu, z RFIL,  

z Funduszu Pomocy, z Funduszu Sołeckiego. Te wszystkie załączniki, które macie Państwo 

tutaj dołączone do tego projektu uchwały. Do tego projektu uchwały również prosimy 

Państwa o przyjęcie autopoprawki. Ta autopoprawka jest związana ze zwiększeniem 

dochodów o 100.000 zł w związku z otrzymaniem pomocy finansowej z Województwa na 

budowę zbiornika wody deszczowej, tutaj przy szkole w Krobi. To zadanie już mieliśmy  

w uchwale budżetowej w zakresie środków własnych 25 000 zł. Teraz w związku  

z otrzymaniem środków w kwocie 100.000 zł będziemy mieć zabezpieczoną pełną kwotę. 

Oczywiście o powodzeniu realizacji tej inwestycji będą decydowały rozstrzygnięcia związane 

z zamówieniem publicznym. Zwiększamy dochód o 1.000 zł, to jest związane z projektem 

Wyszehradzkim i z różnicami kursowymi, które pojawiają się w związku z różnymi kursami 

bankowymi i kursami średnimi NBP i z kwestiami księgowymi z tym związanymi. I zwiększamy 

dochody o kwotę 26.427 zł, to są środki na edukację dzieci z Ukrainy. Kolejna transza, która 

wpłynęła za miesiąc lipiec. I analogicznie o te kwoty, które wymieniłem po stronie dochodów 

zwiększamy również wydatki w łącznej kwocie 127.427 zł. Jeszcze jedna ważna informacja, 

która tutaj się nie znalazła w tym projekcie, ale prosiłbym, żebyście Państwo też wnieśli 

oprócz tego, że zmieniamy tak jak w punkcie trzecim autopoprawki załączniki 1, 2, 3 i 7, 

prosimy państwa również, macie to Państwo w swoich materiałach o skorygowanie 

załącznika nr 10. Króciutko powiem jaki jest powód korekty tego załącznika. W tym 

załączniku mieliśmy wpisane zadanie zagospodarowanie placu na terenie Szkoły 

Podstawowej w Krobi w kwocie 309.000 zł. Zadanie to planowano sfinansować z RFIL, jak 

również budowa i przebudowa kanalizacji deszczowej, zostało tam nam jeszcze 5.000 zł.  

W związku z tym, że dzisiaj mieliśmy otwarcie ofert na zadanie dotyczące właśnie 

zagospodarowania placu na terenie Szkoły Podstawowej w Krobi i kwota, którą mieliśmy w 

budżecie czyli do 309.000 zł jest niewystarczająca, ponieważ najniższa oferta jest o ponad 

50.000 zł wyższa proponujemy Państwu na ten moment zmianę przeznaczenia Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, a o tym czy będziemy to zadanie realizować zadecydujemy  



w najbliższych tygodniach po zamknięciu konsultacji negocjacji z firmą, która realizuje nasz 

krobski Rynek. Jeśli zostaną nam środki po zamknięciu tych rozmów wówczas wrócimy do 

tematu realizacji tej inwestycji związanej z zagospodarowaniem placu na terenie Szkoły 

Podstawowej w Krobi. Myślę, że rozstrzygnie się to na początku września wówczas albo 

poprosimy Pana Przewodniczącego o zwołanie sesji nadzwyczajnej, albo poprosimy Komisję 

Budżetu o wydanie opinii w tej sprawie ponieważ mamy jeszcze te środki na rezerwie 

inwestycyjnej. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję nad autopoprawką i projektem uchwały.  

W dzisiejszym dniu Komisja Budżetu zajęła się projektem i wydała pozytywną opinię na temat 

zmian w budżecie. Czy ktoś za Państwa chciałby zabrać głos? Dziękuję. W takim razie skoro 

nie ma zgłoszeń przechodzimy do głosowania. Najpierw autopoprawka do uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2022. Proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za przyjęciem tej autopoprawki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? 14 głosami „za” autopoprawka została podjęta. Teraz całość 

uchwały. Uchwała Nr XLIX/418/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2022. Proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. I przechodzimy 

do ostatniego  projektu uchwały w dniu dzisiejszym. 

 

Punkt 13 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy 

ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej i Powstańców Wielkopolskich. Szanowni Państwo 

podczas wczorajszego posiedzenia Komisje wspólne zanalizowały ten projekt uchwały.  

Pan Burmistrz już podczas wprowadzania dzisiaj punktu do porządku mówił o tym, że ta 

dyskusja wczoraj się odbyła, że było wspomniane o tym, że ten projekt wejdzie. Czy ktoś 

z Państwa chciałby zabrać głos pomimo tego, że wczoraj ta dyskusja się odbyła? Nie widzę. 

W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała  

Nr XLIX/419/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie 

przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej i Powstańców 

Wielkopolskich. Kto z Państwa jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14  głosami „za” 

uchwała została podjęta. I przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punktu 14 wolne głosy i wnioski. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Proszę 

bardzo. Czy ktoś sali chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku tym zamykam punkt wolne 

głosy i wnioski. Przechodzimy do punktu kolejnego. 

15 zakończenie. Dziękuję wszystkim osobom, które dzisiaj przygotowały sesję. Dziękuję 

Państwu Radnym za podjęte uchwały. Zamykam XLIX sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 


